Примерный план-алгоритм проведения модуля по теме «Thanksgiving party»
(модуль  ведется на русском языке, т.к  группа разновозрастная и разноуровневая)
1. Образование спонтанных групп
2. Предварительная  мини-беседа о Дне благодарения-
What do you know about   Thanksgiving Day?
3. Интернет-викторина (регистрация и голосование через мобильные телефоны)
4. Видео об истории праздника-ответы на дополнительные вопросы
5. А что вы хотите узнать о Дне Благодарения?-обсуждение в группах  возможных вариантов выбора
6. Образование групп по интересам
7. Обсуждение форм работы по выбору и вариантов презентации материала, распределение функций и  ролей
8. Презентации  мини-проектов
[bookmark: _GoBack]9.Самоанализ успешности работы в группах и над проектами
10. Рефлексия


Questions:

· What do you know about Thanksgiving?
· Do you celebrate Thanksgiving in your country? If so, how?
· What foods are associated with Thanksgiving?
· What is your favorite Thanksgiving food?
· Who cooks Thanksgiving dinner in your home?
· How do you cook the turkey?
· What time do you start eating?
· Why do you think people celebrate Thanksgiving Day?
· What time of day does your family typically sit down to eat Thanksgiving dinner?
· What are some Thanksgiving traditions?
· What are some Thanksgiving traditions in your family?
· Do you think Thanksgiving is a family holiday? Why?
· What does "Thanksgiving" mean to you?
· What day is Thanksgiving celebrated in the United States? Canada? Your Country?
· What is your favorite Thanksgiving memory?
· What is your worst Thanksgiving memory?
· Why is football often associated with American Thanksgiving?
· If you had to list your favorite holidays, what number would Thanksgiving be? Why?
· What did you do on Thanksgiving this year? What did you do last year?
· What are some of the things you are thankful for?
· Would you rather be a Pilgrim or a native American and why?
· What was the weather like at your Thanksgiving?
· Where do you go for Thanksgiving?



